
Økonomiudvalget
17. august 2000, kl. 8.30 i Raadsalen

Slangerup
Kommune

Beslutninger

Fraværende:
Allan Madsen har meldt afbud. Carsten Cederholm deltog som stedfortræder.

Indhold
Orientering og efterretning.....................................................................................................118
55. Økonomirapportering.......................................................................................................119
56. Salg af Mølledammen......................................................................................................122
57. Udbud af rengøringsopgaven -  Evt. annullation............................................................. 122
Eventuelt................................................................................................................................128

O rientering og efterretning

a. Love og bekendtgørelser
Bekendtgørelser1, cirkulærer2 og love3

b. Informationer fra Kommunernes Landsforening
Nr. 1034 Budgetnyt nr. 4/2000
Nr. 1035 Konference om kvalitet i indsatsen over for de svagest stillede børn og unge.
Nr. 1036 Status på tilsynsindsatsen for år 2000.08.07
Nr, 1037 Lov om Hovedstadens Udviklingsråd
Nr. 1038 Pjece om kommunale samarbejder på integrationsområdet.

Nyt nå integrationsområdet nr. 44 -  8. juni 2000

Nyt nå integrationsområdet nr. 45 -  22. juni 2000

Nyt på integrationsområdet nr. 46 -  3. august 2000

Adm. inf, nr, 2116. af 10. juli 2000: "Redegørelse vedrørende juridiske problemstillinger i 
forbindelse med kommunale samarbejder".

Fra KLs bestyrelse, nr. 6 -  juni 2000: "Formanden har ordet -  flere regler giver ikke mere 
kvalitet".

Nyhedsbrev nr. 6, af 18. juli 2000: "Ligestilling".

Andre nyheder, publikationer m.v. på KL's hjemmeside.4
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c. Referater/dagsordener
Ingen sager

d. Indbydelser til moder, kurser m.v.
Dansk byplan laboratorium fremsender invitation til 1-dags seminar den 12. september 2000 
om demokrati og planlægning den 12. september 2000. Tilmeldingsfrist den 14. august 2000.

Dansk byplan laboratorium fremsender invitation til 2-dags seminar den 19. -  20. september 
2000 om bæredygtig regionplanlægning. Tilmeldingsfrist den 18. august 2000.

Dansk byplan laboratorium fremsender invitation til 2-dags seminar den 25. -  26. september 
2000 om byrum, arkitektur og planlægning. Tilmeldingsfrist den 25. august 2000.

e. Diverse om Slangerup Kommune
Indenrigsministeriet fremsender brev af 30. juni 2000 vedrørende Slangerup Byråds 
indgivelse af klage af 13. april 1999 til Indenrigsministeriet over Tilsynsrådets udtalelse af 2. 
februar 1999 vedrørende uddelegering af kompetence i henhold til folkeoplysningsloven § 24, 
stk. 3.

f. Diverse informationer
AFAV I/S fremsender brev af 5. juli 2000 vedlagt regnskab 1999.

By og Boligministeriet fremsender brev af 5. juli 2000 vedrørende oprettelse af huslejenævn.

Finansministeriet fremsender debatbogen: ”Etik, ansvar og værdier i den offentlige sektor”.

Indenrigsministeriet fremsender brev af 7. juli 2000 vedrørende orientering om ændringer i 
"budget- og regnskabssystem for kommuner og amtskommuner”.

Registertilsynet fremsender årsberetning for 1999.

Nyheder fra Indenrigsministeriet.5

55. Økonom irapportering
Sagsnr.: 100000914 
lara

Der henvises til bilaget "økonomirapport 2000".

Følgende ansøgninger om tillægsbevillinger er indarbejdet i rapporten:

A. Maj afregning af indkomstskatter
Der er fra Told og skat modtaget en endelig afregning af indkomstskatter for 1998, samt 
reguleringer vedr. tidl. År. Den samlede efterregulering bevirker, at kommunen skal 
tilbagebetale i alt -6,882 mio, kr. i for meget udbetalt forskudsskat vedr. 1998.
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Idet der i budget 2000 er forudsat en forventet negativ tilbagebetaling på i alt -8,353 mio. 
kr., bevirker den faktisk opgjorte efterregulering en budgetforbedring på +1,471 mio. kr.

Forslag til beslutning
Der indstilles en positiv tillægsbevilling i 2000 på +1,471 mio. kr.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
Anbefales

B. Kompensation for den midlertidige ATP ordning i 1998:
I forbindelse med indførelsen af den midlertidige ATP pensionsopsparing i 1998, blev de 
kommuner der selvbudgetterede deres skatteindtægter i 1998, lovet en kompensation for 
indtægtstabet. Den endelig kompensation er nu udmeldt af Indenrigsministeriet, og udgør 
+2,112 mio. kr.

Idet der i budget 2000, er forudsat en kompensation på +2,469 mio. kr, udgør den faktiske 
udmelding en budgetforværring på -0,357 mio. kr.

Forslag til beslutning
Der indstilles en tillægsbevilling i 2000 på -0,357 mio. kr.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
Anbefales

C. Regulering af kommunale tilskud og udligning:
Der er fra Indenrigsministeriet modtaget en regulering af kommunale tilskud og udligning 
for 1998 og tidligere år, samt midtvejsregulering for 2000.

Regulering 1998 og tidl. År +5,484 Mio. kr.
Midtvejsregulering 2000 +1,044 Mio. kr.
Ialt +6,528 Mio. kr.

Idet der i budget 2000, er forudsat en samlet regulering på +5,933 mio. kr., udgør den 
faktisk opgjorte efterregulering en budgetforbedring på +0,595 mio. kr.

Forslag til beslutning
Der indstilles en posiktiv tillægsbevilling i 2000 på +0,595 mio. kr.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
Anbefales

D. Tillægsbevilling vedr. vidtgående specialundervisning
Midtvejsreguleringen af de generelle tilskud indeholder kompensation for den indholds- og 
finansieringsomlægning der er sket inden for området med vidtgående specialundervisning 
i.h.t. 20,2. De økonomiske virkninger som ikke er indarbejdet i budget 2000, betyder en 
forventet merudgift på ialt -0,667 mio. kr. i 2000.
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Der ansøges derfor en en tillægsbevilling på -0,667 mio. kr., som indstilles finansieret 
den modtagne midtvejsregulering for 2000.

Det kan bemærkes at budgetkonsekvenserne for budget 2001-2004, er indarbejdet i 
budgetforslaget for 2001.

Forslag til beslutning
Der indstilles en tillægsbevilling i 2000 på -0,667 mio. kr.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
Anbefales

E. Uvelse Fritids Center
82.06.04G01 F2503 (SAROS) 
pech

Indledning
UFC har fremsendt reviderede budgetter, som de beder udvalget tage stilling til. 

Sagsfremstilling
Vedrørende anlægsbudgettet konstaterer UFC nogle mulige ekstraomkostninger 
(risikobeløb), som ikke er definitive. Det drejer sig om byggelånsrenter, et muligt 
fradrag i momsrefusionen for multirum, omkostninger ved deponering af jord, 
samt den af fonden anbefalede prisregulering (delvis), i alt 700.000 kr. i 
værste fald.
UFC ansøger udvalget om at reservere midler til dækning af disse beløb i år 2001.
Endvidere har udvalget ikke taget stilling til overslag på inventar på kr. 400.000, hvoraf kr.
100.000 er indarbejdet i UFC's anlægsbudget.

Vedrørende driftsbudgettet konstaterer UFC en stigning i ydelser på lån på 
grund af det forøgede lånebeløb, og har beregnet kommunens andel til
50.000 kr. mere om året, hvilket UFC forventer, at udvalget vil finde rimeligt 
til finansiering af parkeringspladser, standardudstyr i hallen etc.
For 2001 bliver der tale om en beskeden merudgift i ydelsestilskud, da 
der kun påregnes to måneders ydelse.
UFC gør samtidig opmærksom på, at det årlige lejebeløb (excl. ydelsesdelen) 
hele tiden i deres budget har været opskrevet med 3% årligt.

!, Bil agene med oversigt over anlægs- og driftsudgifter er indlagt elektronisk.

Forslag til beslutning
at udvalget fremkommer med indstilling til anlægs- og driftsbudgettet fra UFC 

Borger og Virksomhedsudvalget den 8. august 2000
UFC's etablering indstilles til byrådets godkendelse i henhold til UFC's anlægsbudget på 15,4 
mill. + 700.000 kr. til ekstraomkostninger og 300.000 kr. til inventar, i alt 16,4 mill. kr. 
Finansiering i henhold til UFC's reviderede budget på 15,4 mill. kr. anbefales. Restbeløb på 
kr. 1 mill. indstilles finansieret som tillægsbevilling.
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Beløb til etablering af lokaler til Uvelse Ungdomsklub er ikke medtaget i budgettet, ligesom 
udgift til anskaffelse af rengøringsmateriel, belysning og beplantning af parkeringsplads ikke 
ses medtaget i UFC's budget.
Det kommunale driftstilskud til UFC indstilles forhøjet med 50.000 kr. årligt i henhold til 
UFC's reviderede driftsbudget.

Jens Jensen kan ikke anbefale etableringen af UFC ud fra en funktionsmæssig og økonomisk 
vurdering.

Jens Lindgreen undlod at tage stilling til forslaget.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
B & V-udvalgets indstilling tiltrædes således, at der meddeles en samlet kapitalbevilling på:

Oprindeligt vedtaget 5.624.000
Risikobeløb 700.000
Inventar 300.000
ialt 6.624.000

Tilskuddets udbetaling sker efter nærmere aftale med UFC.

Og at kommunen giver leje/ydelsestilskud på lån på 303.600 kr i år 2001, 1.415.000 kr i år 
2002 og 1.441.700 i år 2003, Driftstilskuddene udbetales efter nærmere aftale med UFC.

Carsten Cederholm er enig i ovennævnte indstilling, men mener at Slangerup er for lille en 
kommune til at prioritere to store sportshaller og mener en tillægsbevilling på en mio.kr., 
allerede inden byggeriet er startet, er endnu en understregning af, at det er en dårlig 
prioritering. Men da det ikke er spørgsmålet om opførelse af en hal i Uvelse, der skal tages 
stilling til, kan Carsten godt støtte udvalgets indstilling efter devisen: Skal man misbruge 
skatteborgernes penge, kan man lige så godt gøre det ordentligt. Selvfølgelig skal inventaret 
være i orden, selvfølgelig skal der være ordentlige parkeringsforhold osv.

56. Salg af M ølledam m en
82.02P21 F7487 (SAROS) 
lian

Indledning
Jf. byrådsbeslutningen af 26. april 2000 har Mølledammen været udbudt til salg i både mod
net og ikke modnet stand med frist for afgivelse af tilbud den 21. juli 2000. Ved fristens udløb 
var der indkommet 5 tilbud.

Sagsfremstilling
Tilbudene er fordelt på begge udbudsformer og fremsendes som bilag.
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Indkomne tilbud (se i øvrigt notat af 24. juli 2000 med bemærkninger/forbehold 
fremsat i tilbudene samt forvaltningens evt. bemærkninger).

Tilbudsgiver Areal Tilbudssum
Hanne og Thomas Winniel Mølledammen 6 550.000,-
Stendyssevej 11
Gundsømagle Fuldt byggemodnet
4000 Roskilde

Tilbudsgiver Areal Tilbudssum
LEV
Kløverprisvej 10B 
2650 Hvidovre

Storparcel på 2233 m2

Villaparcel på 1400 m2 evt. 2 
parceller på 700 m2.

Fuldt byggemodnet

kr. 980.000,- 

kr. 590.000,-

Tilbudsgiver Areal Tilbudssum
Lind & Risør A/S 
Produktion svej 12 
2600 Glostrup

Hele arealet

1 ikke byggemodnet stand.

kr. 5.121.000,-

Tilbudsgiver Areal Tilbudssum
Biilow & Nielsen 
Ådalsvej 95 
2970 Hørsholm

Hele arealet
Storparceller i byggemodnet 
stand
Villaparceller fuldt bygge
modnet

ki\ 21.150.000,-

Tilbudsgiver Areal Tilbudssum
Lejerbo
Kristianiagade 9 
Postboks 2719 
2100 København 0

Alle storparcelleme 

Delvist byggemodnet

kr. 8.900.400 incl. kloakbi
drag

Tilbudene fra henholdsvis Hanne og Thomas Winniel, LEV og Biilow & Nielsen forudsætter, 
at vi byggemodner arealet. Lejerbo's tilbud forudsætter, at vi anlægger resten af Møllevangen 
og Mølledammen, mens Lind & Risør byder på hele arealet i ikke byggemodnet stand.

Økonomi
Anslåede udgifter til byggemodning af hele arealet undtaget internt på storparceller.

Vej og kloak Mølledammen 4.160.000,00
Vej Møllevangen 700.000,00
Vejbelysning 100.000,00
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Tilsyn/projektering 250.000,00
HNG 265.000,00
Geotekniker 100.000,00
Landinspektør 200.000,00
Advokat 100.000,00
Stempel- og tinglysningsafgift 150.000,00
Div. omkostninger bl.a. annoncering 20.000,00
Ia lt 6.045.000,00

Tilslutningsafgifter kr. pr. boligenhed
NESA (tæt/lav) 8.685,- 

(parcelhus) 9.300,-
Kabel-tv 5,210,-
Vandværk 18.000,-
Kloak 19500,-
I alt pr. boligenhed tæt/lav 51.395,- 

villaparcel 52.010,-

Jf. ovenstående vil udgiften til byggemodning af området med Biilow & Nielsens bebyggel
sesplan (reduceret med 9 boliger) med 60 tæt/lav - ryghuse og 19 fritliggende beløbe sig til: 
kr. 10.116.890.-

Anlæg af resten af Møllevangen og Mølledammen vil beløbe sig til ca. kr, 5.660.000,- 

Vurdering
af de indkomne tilbud:

Hanne og Thomas Winniel: Mølledammen 6 - fuldt byggemodnet.
Hele arealet skal byggemodnes. Storparcelleme kan sælges til anden side, idet Lejerbo har 
budt på disse. Resten af villaparcellerne skal udbydes til salg igen.

LEV: Storparcel + evt. villaparcel -  fuldt byggemodnet.
Hele arealet skal byggemodnes. Resten af storparcelleme + villaparcelleme skal udbydes til 
salg igen.

Prisen, der er budt på villaparcelleme, ligger under den fastsatte mindstepris.

Se i øvrigt notat af 24.7.2000.

Lind & Risør A/S: Hele arealet ikke byggemodnet.
Der er ingen udgifter for Slangerup Kommune udover til landinspektør, advokat, stempel- og 
tinglysningsafgift. Udgiften hertil anslås til kr. 100.000,- - 150.000,- idet der kun skal laves et 
skøde, der skal stemples/tinglyses. Indtægten ved salg til Lind & Risør vil således være ca. 5. 
mill.
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Et evt. salg til Lind & Risør A/S vil desuden spare forvaltningen for en del arbejdstid med ko
ordination af byggemodningen m.v.

Biilow & Nielsen: Hele arealet byggemodnet 
Hele arealet skal byggemodnes.

Tilbudssum indeholder også det areal, der er reserveret til børnehave og det forventes, at kø
besum for de 9 boliger, der er placeret på dette arealet må fratrækkes. Det drejer sig om 9 x 
ki*. 165.000,- pr. byggemulighed = kr. 1.485.000,-

Biilow & Nielsen fonidsætter i deres tilbud, at hvis jordbundsundersøgelse viser, at der skal 
funderes ud over det sædvanlige skal Slangerup Kommune forholde sig hertil og således af
holde de faktisk aftalte udgifter til ekstrafundering i lighed med den tidligere aftale på Mølle
engen.

Udover udgifterne til byggemodning skal der derfor påregnes udgifter til ekstrafundering. 
Forvaltningen kan ikke vurdere hvor meget det vil beløbe sig til, men forventer, at der vil 
være behov for ekstrafundering især i denne etape, der ligger tæt på åen. Det er derfor udreg
net, hvor meget vi har brugt til ekstrafundering på Mølleengen, d.v.s de 4 storparceller til 
tæt/Iav vi har solgt samt villaparcellerne. Undtaget den sidste etape har vi brugt kr. 
2.721.814,95 excl. moms til ekstrafundering på Mølleengen. Det solgte areal svarer til ca. 
84% af det samlede areal og det anslås derfor, at de samlede udgifter til ekstrafundering af 
hele arealet (100%) vil udgøre ca. kr. 3.225.000,-

Med skønnede byggemodningsudgifter som nævnt i eksemplet, vil et salg til Biilow.og Niel
sen give en indtægt på kr. 11.033.110,-. Herfra skal trækkes omkostninger til ekstrafundering 
(her er brugt beløbet fra Mølleengen) samt en forventet nedskrivning af tilbudssummen som 
følge af et mindre antal byggemuligheder, i alt kr. 4.710,000,00. Herefter vil salgsindtægten 
blive ki*. 6.323.110,-.

De reelle indtægt kan dog blive større eller mindre alt efter jordbundsforholdene.

Lejerbo: Alle storparcelleme.
Arealet skal delvist byggemodnes, idet resten af Møllevangen og Mølledammen skal anlæg
ges. Udgifter hertil anslås til kr. 5.660.000,-

Villaparcelleme skal byggemodnes og udbydes til salg igen.

Tilbudssummen på kr. 8.900.400,- indeholder også kloakbidrag. Kloakbidraget udgør kr. 
1.774.500,- for alle 91 boligenheder. Tilbudssummen ventes nedskrevet med kr. 1.401.138,- 
for 18 boliger (77.841,- pr. boligenhed excl. kloaktilslutningsbidrag) der er placeret på arealet 
der er reserveret til børnehaven.

Tilbudssum for de resterende 73 stk. boliger er kr. 5.724.762,- excl. kloaktilslutningsbidrag.

Se også notat af 24.7,2000 vedr. garanti m.v.
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Da de 5 tilbud ikke umiddelbart kan sammenlignes og udgifterne især til ekstra fundering er 
vanskelige at udgiftfastsætte, fremlægges tilbudene til drøftelse.

Forslag til beslutning
Fremlægges til drøftelse.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
For parcel nr. 6 anbefales at acceptere tilbuddet fra Hanne og Thomas Winniel. For alle øvrige 
parceller anbefales det at acceptere tilbuddet ffa Biilow og Nielsen incl tillæg af 11. august 
2000 på vilkår, at betalingen aftales således, at kommunen ikke kommer i forskud i 
forbindelse med de konkrete byggemodningsarbejder. Overtagelsesdatoen aftales nærmere 
men forventes senest at være den 1. januar 2002. Det totale salgsprovenu forudsættes at være 
modtaget senest pr, 31. december 2001. Der meddeles samtidig den nødvendige bevilling til 
at igangsætte byggemodningsarbejderne.

57. Udbud a f rengøringsopgaven -  Evt. annullation
Sagsnr,: 100001632 
pask

Indledning
Torsdag, den 3. august modtages fra SBA (Servicebranchens Arbejdsgiverforening) 
meddelelse om at ingen af de SBA medlemsvirksomheder der er prækvalificeret til at give 
tilbud på rengøringsopgaven ønsker at deltage i tilbudsgivningen.
Da samtlige prækvalificerede virksomheder er medlem af SBA kunne det på tilbudsdagen den 
7. august konstateres at kommunen ikke modtog nogen tilbud på rengøringsopgaven. 
Kommunen modtog to tilbud på madproduktionsopgaven.
SBA’s begrundelse er, at medlemsvirksomhederne efter nøje overvejelse finder, at 
udbudsgrundlaget på tre områder indeholder bestemmelser, der er problematiske både set i 
forhold til selve udbudsprocessen og muligheden for efterfølgende at etablere et godt 
samarbejde imellem en eller flere af virksomhederne og Slangerup Kommune. De tre. 
områder er;

1. Overtagelse af medarbejdere -  virksomhedsoverdragelse
2. Pristalsregulering
3. Bestemmelser om misligholdelse

Der henvises til brevet fra SBA, der uddyber de tre områder. Brevet ses i sagen.

Ad 1 Overtagelse af medarbejdere -  virksomhedsoverdragelse
Udbudsmaterialets formuleringer på dette område er et resultat af en meget grundig 
bearbejdning af dette meget komplicerede område i forarbejdet til selve udbudsmaterialet. Der 
skal alene her henvises til byrådsmøderne; 28-apr-1999 25-aug-1999 og 26-ian-2000.

Efter forarbejder og høringsrunde vedtog byrådet 26-jan-2000 at byrådets oprindelige 
beslutning fra 28-apr-1999 om ”at indgåede kommunale aftaler, regler, overenskomster og 
ansættelsesforhold for personale, som tilhører områder som udliciteres, til fulde respekteres i
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kontraktperioden " skal forstås således i forhold til de konkrete udbud af hhv. rengørings- og 
madproduktionsopgaven:

A. At de kommunale overenskomster mellem f.eks. KAD, FOA og KL skal respekteres, 
og

B. at de lokale kommunale aftaler, som måtte være indgået, skal respekteres.

Ad 2 Pristalsregulering og 3 Bestemmelser om misligholdelse
Udbudsmaterialets formuleringer på disse to områder er af mere teknisk/juridisk karakter og 
besluttet afledergruppen.

Vurdering
Kommunen har i den foreliggende situation bedt om et godt råd hos vore konsulenter (KL) på 
opgaven. Konsulenternes råd og vurderinger fremgår af brev af 8-aug-2000, der ligeledes er 
lagt på sagen.

Indledningsvis konstaterer konsulenten at da ingen af de prækvalificerede virksomheder 
ønsker at deltage i tilbudsgivning bør kommunen i første omgang annullere 
udbudsforretningen. Konsulenten rådgiver dernæst således:

Kommunen kan dog overveje at genudbyde opgaven, dvs. enten gennemføre et nyt udbud 
med forudgående offentliggørelse/annoncering eller et udbud efter forhandling uden 
forudgående offentliggørelse.

Inden kommunen beslutter sig for genudbud, bør man dog overveje at ændre på én eller flere 
af de krav, der stilles i udbudsmaterialet og som af de prækvalificerede firmaer opfattes som 
problematiske, evt. suppleret af en præcisering af de dele af udbudsmaterialet, som kan have 
givet anledning til fejlfortolkninger. Nedenfor er kort gengivet, hvilke dele af 
udbudsmaterialet, konsulenterne anbefaler, at kommunen overvejer at ændre eller præcisere. 
Vi har alene forholdt os til de forhold, som er nævnt i skrivelsen fra SBA, da disse fremhæves 
som hovedårsagen til, at de fire medlemsvirksomheder ikke ønsker at deltage i 
tilbudsgivningen.

For så vidt angår overtagelse af medarbejdere kan kommunen præcisere, at kravet om, at 
leverandøren skal følge de til enhver tid gældende overenskomster i hele kontraktperioden, 
alene vedrører de overdragne medarbejdere. Kommunen kan desuden præcisere, at der ikke 
stilles krav om, at leverandøren indtræder som part i de kollektive overenskomster. Dernæst 
bør kommunen overveje at fravige kravet om, at der ikke kan foretages opsigelser af de 
overdragne medarbejdere inden for en periode på 3 måneder efter overtagelsesdagen. Der er -  
som det også tidligere er blevet gjort opmærksom på fra KL’ s side - tale om et meget 
vidtgående krav, som i en periode alvorligt vil svække leverandørens muligheder for at 
tilrettelægge opgaven på den mest hensigtsmæssige måde.

For så vidt angår pristalsregulering kan man overveje at fremskynde tidspunktet for 
prisregulering, så der tages højde for de overenskomstmæssige reguleringer pr. 1. marts 2001.

For så vidt angår bestemmelserne om misligeholdelse fremgår det ikke klart af skrivelsen fra 
SBA, hvori modstanden består. Med henblik på at afklare dette, anbefaler konsulenterne, at
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kommunen indbyder SBA til et møde, hvor disse forhold drøftes. Konsulenterne deltager 
gerne i mødet.

Konsulenterne anbefaler dog, at kommunen -  belært af de erfaringer andre kommuner har 
gjort vedrørende mangelfuld kvalitetssikring -  fastholder en relativt klar og konsekvent linie 
på dette område, herunder bibeholder muligheden for at opkræve bod. Kommunen kan dog 
overveje, om grænsen for, hvornår bodsbestemmelserne træder i anvendelse, bør slækkes eller 
om nogle af formuleringerne i afsnittet om kvalitetssikring kan gøres lidt “rundere”.

Som alternativ til genudbud kan kommunen naturligvis også vælge ikke at genudbyde 
opgaven.

Forslag til beslutning
Udbudsgruppen og ledergruppen anbefaler følgende:

• at kommunen sender rengørings- og vinduespudsningsopgaverne i genudbud,
• at udbuddet skal være et nyt udbud med forudgående offentliggørelse / annoncering,
• at der i prisreguleringen tages højde for overenskomstbetalingeme, som reguleres 1. marts 

2001, men at prisreguleringen kun foretages en gang årligt,
• at der tages kontakt til SBA vedrørende en konkretisering af problemerne med bods- og 

kvalitetssikringssystemet, samt,
• at SBA amnodes om at oplyse hvoividt de tre punkter fremført i deres brev er 

udtømmende.

Ledergruppen har ingen særlige kommentarer til det af SBA rejste vedr. overtagelse af 
medarbejdere -  virksomhedsoverdragelse.

Økonomiudvalget den 17. august 2000
Anbefales som foreslået med tilføjelse, at man i givet fald er sindet at bløde formuleringerne 
omkring medarbejderforhold op således at vilkårene for kommunens medarbejdere ikke 
forringes væsentligt samtidig med at hensynet til de bydende tilgodeses.

Carsten Cederholm er ikke enig, og kan ikke anbefale at opgaven genudbydes. Carsten 
foreslår at den opståede situation bør rejses for Konkurrencestyrelsen som et 
principspørgsmål.

Eventuelt
Borgmesteren fortalte, at han agter at standse udførelsen af Teknisk udvalgs beslutning den 
16. august 2000 om tilkørsel afjord til speedwaybanen (TU punkt 85/2000) med henblik på 
drøftelse og beslutning i byrådet.

Mødetslut kl.: 11:05
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